

4. Deutsch-Indische Regierungskonsultationen 30. Mai 2017 in Berlin

Liste der unterzeichneten Dokumente

A –Regierungsebene

1. Gemeinsame Absichtserklärung der Regierung der Republik Indien und der Bundesregierung der Bundesrepublik Deutschland zur Zusammenarbeit im Cyberbereich
2. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen dem Ministerium für wirtschaftliche Zusammenarbeit und Entwicklung der Bundesrepublik Deutschland und dem Ministerium der Finanzen der Republik Indien zur Deutsch-Indischen Entwicklungszusammenarbeit
3. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen dem Ministerium für wirtschaftliche Zusammenarbeit und Entwicklung der Bundesrepublik Deutschland und dem Ministerium für Stadtentwicklung der Republik Indien zur Deutsch-Indischen Entwicklungszusammenarbeit für Nachhaltige Stadtentwicklung
4. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen der Regierung der Bundesrepublik Deutschland und der Regierung der Republik Indien über die Fortsetzung der Zusammenarbeit auf dem Gebiet der Fortbildung von Managern und Nachwuchskräften
5. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen dem Ministerium für Elektronik und Informationstechnologie der Regierung der Republik Indien und dem Bundesministerium für Wirtschaft und Energie der Bundesrepublik Deutschland über die Zusammenarbeit auf dem Gebiet der Digitalpolitik
6. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen dem Bundesministerium für Verkehr und digitale Infrastruktur der Bundesrepublik Deutschland und dem Eisenbahnministerium der Republik Indien über die Zusammenarbeit auf dem Gebiet der Eisenbahnsicherheit
7. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen dem Bundesministerium für Bildung und Forschung der Bundesrepublik Deutschland und dem Ministerium für Qualifizierung und Unternehmertum der Republik Indien zur Förderung der dualen Ausbildung und zur Kooperation bei der Ausbildung von Ausbildungsclustermanagern und indischen Qualifizierungsverantwortlichen
8. Gemeinsame Absichtserklärung über die Fortführung der Unterstützung des Deutsch-Indischen Zentrums für Nachhaltigkeit zwischen der Abteilung für Wissenschaft und Technologie im Ministerium für Wissenschaft und Technologie der Regierung der Republik Indien und dem Bundesministerium für Bildung und Forschung der Regierung der Bundesrepublik Deutschland.
9. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen dem Bundesministerium für Gesundheit der Bundesrepublik Deutschland und dem Ministerium für Gesundheit und Familie der Indischen Republik über die Zusammenarbeit im Bereich Gesundheit
10. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen dem Bundesministerium für Gesundheit der Bundesrepublik Deutschland und dem Ministerium für AYUSH (Ayurveda, Yoga und Naturheilkunde, Unani, Siddha und Homöopathie) der Indischen Republik über die Zusammenarbeit im Bereich Alternative Medizin
11. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen dem Institut Auswärtiger Dienst des Außenministeriums der Republik Indien und der Akademie Auswärtiger Dienst des Ministeriums für Auswärtige Angelegenheiten der Bundesrepublik Deutschland

12. Gemeinsame Absichtserklärung zwischen dem Ministerium für Schwerindustrie und staatliche Unternehmen, Indische Regierung, und dem Bundesministerium für Bildung und Forschung der Bundesrepublik Deutschland zur Zusammenarbeit im Bereich der Berufsbildung und Qualifizierung für den Werkzeugmaschinen Sektor

B – Weitere Institutionen und Träger

13. Vereinbarung zwischen dem Max-Planck-Institut für Informatik, dem Max-Planck-Institut für Softwaresysteme und dem Indian Institute of Technology Delhi über Indisch-Deutsche Max Planck Zusammenarbeit in der Computerwissenschaft
14. Zweiter Zusatz zum Memorandum of Understanding über die Forschungskooperation zwischen dem Indian Council of Medical Research (ICMR) und der Hermann von Helmholtz-Gemeinschaft Deutscher Forschungszentren e.V.
15. Gemeinsame Bekanntmachung der Nationalen Agentur für die Förderung von Investitionen „Invest India“ der Republik Indien und deutschen regionalen Wirtschaftsförderorganisationen zur Förderung von Investitionen in Indien und Deutschland

4. Indo-German Governmental Consultations 30th May 2017 in Berlin

List of Signed Documents

A – Government Level

1. Joint Declaration of Intent between the Government of the Republic of India and the Government of the Federal Republic of Germany on Cooperation in the Field of Cyber Policy
2. Joint Declaration of Intent between the Ministry of Finance of the Republic of India and the Federal Ministry for Economic Cooperation and Development of the Federal Republic of Germany on Indo-German Development Cooperation
3. Joint Declaration of Intent between the Federal Ministry for Economic Cooperation and Development of the Federal Republic of Germany and the Ministry of Urban Development of the Republic of India on Indo-German Development Cooperation for Sustainable Urban Development
4. Joint Declaration of Intent between the Government of the Federal Republic of Germany and the Government of the Republic of India on the continuation of the cooperation in the field of advanced training of corporate executives and junior executives from India
5. Joint Declaration of Intent between the Ministry of Electronics and Information Technology of the Government of the Republic of India and the Federal Ministry for Economic Affairs and Energy of the Federal Republic of Germany on Cooperation in the Field of Digitalization - Empowerment and Economic Impact
6. Joint Declaration of Intent between the Federal Ministry of Transport and Digital Infrastructure of the Federal Republic of Germany and the Ministry of Railways of the Republic of India on Cooperation in the Field of Railway Safety
7. Joint Declaration of Intent between the Federal Ministry of Education and Research of the Federal Republic of Germany and the Ministry of Skill Development and Entrepreneurship of the Republic of India on the advancement of Dual VET and Collaboration on Training of VET Cluster Managers and Indian Skill Development Officers
8. Joint Declaration of Intent on the continued Support of the Indo-German-Centre for Sustainability between Department of Science & Technology, Ministry of Science & Technology of the Government of the Republic of India and the Federal Ministry of Education and Research of the Government of the Federal Republic of Germany.
9. Joint Declaration of Intent between the Federal Ministry of Health of the Federal Republic of Germany and the Ministry of Health and Family Welfare of the Republic of India regarding cooperation in the Health Sector.
10. Joint Declaration of Intent between the Federal Ministry of Health of the Federal Republic of Germany and the Ministry of Ayush of the regarding Cooperation in the sector of Alternative Medicine.
11. Joint Declaration of Intent between the Foreign Service Institute, Ministry of External Affairs, Republic of India and the Foreign Service Academy, Federal Foreign Office of the Federal Republic of Germany.
12. Joint Declaration of Intent between the Ministry of Heavy Industries and Public Sector Enterprises, Government of India and the Federal Ministry of Education and Research of the

Federal Republic of Germany on cooperation in the field of Vocational Education and skill development for the Machine Tool Sector.

B –Other institutions

13. Agreement between Max Planck Institute for Informatics and Max Planck Institute for Software Systems and Indian Institute of Technology Delhi on Indo-German Max Planck-Collaboration for Computer Science.
14. Second Addendum to the Memorandum of Understanding on research cooperation between the Indian Council of Medical Research (ICMR) and the Hermann von Helmholtz-Gemeinschaft Deutscher Forschungszentren e.V. (Helmholtz Association of National Research Centres).
15. Joint Announcement of the National Investment Promotion and Facilitation Agency “Invest India” of the Republic of India and regional German organisations for the promotion of economic development Concerning the Promotion of Investment in India and Germany